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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "Mi a vidék pártján állunk. Önök miért nem?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Múltba révedő anakronizmus lenne nem észrevenni, amit Für Lajos olyan szívbemarkolóan festett
meg grandiózus tablójában, a Búcsú a parasztságtól című könyvében. Európa legnagyobb és legtöbb
időt  megélt  megtartó  és  teremtő társadalmi  alakzatát  felzabálta  és  sajnos  jórész felemésztette  a
kommunizmus, majd az azt követő neoliberális globális kapitalizmus.

Idilli vidékkép helyett jobbára csak Latin-Amerikával találkozni a magyar ugaron is.

Döbbenetes  az  a  szakadéknyi  különbség,  ami  elválasztja  a  milliárdos  oligarchák
birtokközpontjainak rezidenciáit attól a vidékképtől, amit hazán leszakadó perifériáin láthatunk.

Márpedig nemzeti és konzervatív eszméket valló pártként valljuk, hogy Csoóri Sándornak igaza
volt, amikor azt mondta, hogy ezt az országot, ezt a nemzetet ezer éven át a falu, a vidék tartotta
meg.

Nekünk,  itt  a  Jobbikban  minden  település  egy  végvár  a  megmaradásért  vívott  harcban,  ezért
teljességgel elfogadhatatlan minden vidékgyilkos elgondolás.

Legyen az az 1971-es kommunista szellemiségű Országos Településhálózatfejlesztési Koncepció,
ami szerepkör nélkülinek bélyegezte, tehát lassú halálra ítélte településeink kétharmadát.

Vagy legyen az a szélsőliberális felfogást, amely szerint a falu csupán középkori csökevény.

Esetleg ezek gyakorlati megvalósulása a 11 éve kétharmaddal regnáló fideszes időszakban.

Iszonyatos mértékben pusztulnak vidéki régiók, a leszakadt tetejű, kidőlt falu romokból sok esetben
azt is gondolhatná az utazó, hogy valami időgép Szlavóniába, a szerb háború korába röppentette.



Tisztelt Miniszterelnök Úr! 2014-ben, a legelső hozzászólásomban éppen azt a kérdést érintettem,
amit most is firtatni fogok. A friss megyei területfejlesztési koncepciók is taglalják ezt az ügyet.

„A településeken jelentős mennyiségű kihasználatlan, üres, részben pusztuló épületállomány van,
ezek hasznosítását a gazdaságfejlesztésben, a feldolgozóiparban meg kellene oldani.

A hasznosításra váró megyei épületállományról adatbázis létrehozása fontos lenne, és kiajánlásuk
esetleg tőkevonzó képességet is jelenthetne. A meglevő épületek feldolgozóipari vállalkozás céljára
történő használata lehetne az elnéptelenedő falvak megmaradásának egyik eszköze, a közbiztonság
javítása mellett.

A falvakban  -  nem csak  a  kis-  és  aprófalvakban  -  rengeteg  üres,  nem értékesíthető  lakóház  -
gazdasági épületekkel, gyümölcsfás, nagy kerttel - van, amelyek országos értéket jelenthetnének, a
hasznosításukra programot (például állami bérlakások) kellene kidolgozni.”

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Miért csak most jut eszükbe mindez?

Mire vártak eddig? Lesz-e egyáltalán ebből bármi is?

Miért vesztegettek el egy évtizedet a magyar jövőből?

Várom érdemi válaszát!
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